



LIFE FORCE®

SUPER ACTIVE™
0-27-0

Pure Mineral Bioavailable Micronised Phosphorus & Calcium
Phosphore et calcium micronisés, purs et biodisponibles

APPLICATION RATES . TAUX D'APPLICATION

GARDENS AND ORCHARDS . JARDINS ET VERGERS:

Foliar: 2.5 – 5 kg/ha (1 – 2 kg/acre). Diluted in 250-300 L water per hectare, once per year
Application Foliaire: 2.5 – 5 kg/ha (1 – 2 kg/acre) dilué dans 250 – 300 L d'eau par hectare, une fois par an

FERTIGATION & SOIL CONDITIONING . FERTIGATION ET AMENDEMENT DE SOL:

10 – 25 kg/ha (4 – 10 kg/acre), once per year
10 – 25 kg/ha (4 – 10 kg/acre), une fois par an

BROADACRE CROPS . GRANDES CULTURES:

Foliar: 2.5 kg/ha (1 kg/acre) diluted in 200 – 250 L of water per hectare, once per year
Application Foliaire: 2.5 kg/ha (1 kg/acre) dilué dans 200 - 250 L d'eau par hectare, une fois par an
Liquid Inject: 3.75 – 5 kg/ha (1.5 – 2 kg/acre). Use a minimum dilution rate of 1:5 product to water ratio, once per year
Injection Liquide: 3.75 - 5 kg/ha (1.5 – 2 kg/acre). Utiliser un taux de dilution minimal de 1:5 entre le produit et l'eau, une fois par an

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS..W/V
ANALYSE MINIMALE GARANTIE.....W/V

Available Phosphate (P ₂ O ₅).....	27%
Phosphate assimilable (P ₂ O ₅)	
Calcium (Ca).....	29%
Magnesium (Mg)	1.4%

INSTRUCTIONS . TAUX D'APPLICATION

Maintain constant agitation in tank. To dilute, add this product slowly while maintaining agitation in spray tank to prevent settling of solids. Will pass through 200 micron filter under ideal conditions, however, a coarse inline filter (500 microns/35 mesh) is recommended to ensure the delivery lines are free from any particles. Frequencies should be adjusted in conjunction with crop monitoring. Do not exceed maximum recommendation. This product may leave a visible residue on crops when used as a foliar. Avoid spraying close to harvest if produce is susceptible to staining. Always jar test for compatibility and spray test on small area before widespread use. Ensure suitable weather conditions, prior to foliar application. Compatibility & performance cannot be guaranteed when combined with other products.

Maintenir une agitation constante dans la cuve. Pour diluer le produit, l'ajouter lentement tout en maintenant une agitation constante dans la cuve afin d'éviter une sédimentation. Dans des conditions idéales, le produit passera au travers d'un filtre de 200 microns, mais il est recommandé d'utiliser un filtre grossier (500 microns/35 mesh) pour s'assurer que les conduits soient exempts de toutes particules. Les fréquences doivent être ajustées en fonction du monitoring des cultures. Ne pas dépasser la recommandation maximale. Ce produit peut laisser un résidu visible sur les cultures lorsqu'utilisé en application foliaire. Éviter d'appliquer proche de la saison de récolte si les produits sont susceptibles d'être tachés. Toujours effectuer un test de compatibilité à l'aide d'un bocal et un test de application sur une petite surface avant l'utilisation à grande échelle. S'assurer que les conditions météorologiques soient favorables avant l'application foliaire. La compatibilité et la performance ne peuvent être garanties en cas d'association avec d'autres produits.

WARNING . AVERTISSEMENT

Do not swallow. The dust from this product may act as an irritant. Avoid inhalation and contact with the eyes and skin. Avoid windy conditions whilst adding product to the tank. Additional information is listed in the Safety Data Sheet.

Ne pas avaler. La poudre de ce produit peut agir comme un irritant. Éviter l'inhalation et le contact avec les yeux et la peau. Évitez les conditions venteuses lorsque vous ajoutez le produit dans le réservoir. La fiche de sécurité offre plus d'informations.

Conditions of Sale: Every care is taken during the manufacture of this product. As no control can be exercised over storage, handling, mixing, application, use, weather, plant or soil conditions, no responsibility or liability for any failure in performance, losses, damage or injuries will be accepted under any circumstances whatsoever.

Toutes les précautions sont prises pour fabriquer ce produit. Comme aucun contrôle ne peut être exercé sur le stockage, la manipulation, le mélange, l'application, l'utilisation, le climat et l'état de la plante

Manufactured exclusively by:
Fabriqué exclusivement pour:
Nutri-Tech Solutions P/L
7 Harvest Road,
Yandina, QLD 4561, Australia
Tel: +61 7 5472 9900
www.nutri-tech.com.au

Distributed by:
Distribué par:
Agriculture Solutions Inc.
2079 Line 34
Shakespeare, ON N0B2P0, Canada
Tel: 855 247 6548
www.agsolcanada.com

